
AKADEMICKÝ SENÁT SLOVENSKEJ TECHNICKEJ UNIVERZITY 
V BRATISLAVE 

 
Z á p i s n i c a č. 1 

zo zasadnutia akademického senátu STU, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 23. 5. 2011 o 14.00 hod. na R STU 

 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 40 senátorov 
Ospravedlnení: M. Rapčík (FEI), J. Česelský (FA), P. Návrat (FIIT) 
Neospravedlnený: M. Mustakov (FA) 
 
Senát bol schopný uznášania.  
 
Hostia: R. Redhammer, J. Šajbidor, S. Biskupič, Ľ. Molnár, Ľ. Vitková, M. Peciar 
 
 
Programu zasadania nového senátu: 
I. časť rokovania 
1/ Otvorenie, odovzdanie osvedčení o zvolení za člena AS STU 
2/ Informácia o rokovacom poriadku AS STU 
3/ Voľba predsedu AS STU 
4/ Voľba podpredsedu zamestnaneckej časti AS STU 
5/ Voľba predsedu a podpredsedu študentskej časti AS STU 
6/ Voľby členov predsedníctva AS STU 
7/ Voľby členov stálych pracovných komisií a ich predsedov 
8/ Voľba člena v Správnej rade za študentskú časť AS 
9/ Voľba zástupcu  zamestnaneckej časti AS STU do Rady vysokých škôl SR 
 
K bodu 1 – Otvorenie, prezentácia, odovzdanie osvedčení o zvolení za člena AS STU. 
 
Rokovanie AS STU otvoril a viedol prof. M. Žalman, predseda AS STU.  
 
Podpredseda AS Karol Jelemenský odovzdal osvedčenia za novozvoleného člena AS STU 40 
prítomným senátorom. 
 
K bodu 2 – Informácia o rokovacom poriadku AS STU 
Všetci členovia nového AS STU dostali platný Rokovací poriadok AS STU. Predseda AS 
prof. Žalman upozornil prítomných na najdôležitejšie body rokovacieho poriadku. 
 
K bodu 3 – Voľba predsedu AS STU 
Návrh členov volebnej komisie orgánov AS STU: 
Milan Andráš, Igor Ščepka a Valentíno Vranić za zamestnaneckú a Peter Pištek za študentskú 
časť AS STU.  
 
Hlasovanie:  
Prezentovalo sa 38 členov AS STU 
(za – 38, proti – 0, zdržal sa – 0) 
 
AS STU schválil zloženie volebnej komisie orgánov AS STU a za  jej predsedu V. Vraniča. 
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K bodu 3 – voľba predsedu AS STU 
Návrhy na predsedu AS STU mohli zástupcovia fakúlt v AS STU zaslať písomne na 
sekretariát AS STU. 
Podané návrhy: 
1.Dušan Petráš – SvF 
2.Karol Jelemenský – SjF, FCHPT, FA, MTF, FIIT 
Na rokovaní boli zástupcami fakúlt nominácie potvrdené a neboli navrhnutí ďalší kandidáti. 
 
Obidvaja kandidáti s návrhom súhlasili. 
V zmysle rokovacieho poriadku AS STU voľba predsedu AS STU sa uskutočnila tajným 
hlasovaním. 
 
Uskutočnilo sa 1. kolo volieb 
Milan Andráš oznámil výsledky 1. kola volieb 
Počet členov senátu prítomných na voľbe:   38 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom:  38 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov volebnej komisii: 38 
Z toho neplatných hlasovacích lístkov:     1 
Hlasovania sa zdržalo:       0 
Počet platných hlasovacích lístkov:    37 
 
 
Získaný počet hlasov: 

1. Karol Jelemenský  30 
2. Dušan Petráš     7 

 
Záver: 
Podľa Čl. 3 ods. 2 rokovacieho poriadku AS STU bol  
do funkcie predsedu AS STU zvolený Karol Jelemenský. 
 
Zvolený predseda AS STU poďakoval prítomným za prejavenú dôveru a viedol ďalšie body 
rokovania. 
 
K bodu 4 - Voľba podpredsedu zamestnaneckej časti AS STU 
 
Členovia AS STU podali návrhy na podpredsedu AS STU: 
 
1.Bohumil Kováč 
2.Jaroslav Lelák 
 
Predseda AS Karol Jelemenský vyhlásil voľby podpredsedu AS STU. Volili členovia 
zamestnaneckej časti AS STU. 
Počet členov zamestnaneckej časti prítomných na voľbe:  28 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom:   28 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov volebnej komisii:  28 
Z toho neplatných hlasovacích lístkov:      2 
Hlasovania sa zdržalo:        0  
Počet platných hlasovacích lístkov:     26 
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Získaný počet hlasov: 
1. Bohuslav Kováč  22 
2. Jaroslav Lelák    4 
Záver:  
Podľa Čl.3 ods.3 rokovacieho poriadku AS STU bol  
do funkcie podpredsedu AS STU zvolený Bohuslav Kováč. 
 
K bodu 5 – Voľba predsedu a podpredsedu študentskej časti AS STU 
V zmysle rokovacieho poriadku AS STU Čl. 3 ods. 4 sa uskutočnila voľba predsedu 
a podpredsedu študentskej časti AS STU. 
 
Volebná komisia pracovala v zložení: Martin Šulaj (podpredseda študentskej časti starého AS 
STU), Kristína Vaňová, Jakub Šimko. 
 
Za kandidáta na predsedu študentskej časti bol navrhnutý jediný kandidát – Peter Pištek 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov študentskej časti prítomných na voľbách 12 
Počet získaných hlasov 
Peter Pištek    9 hlasov 
Neplatné hlasy   3 
 
Za predsedu študentskej časti AS STU bol v zmysle Rokovacieho poriadku AS STU 
nadpolovičnou väčšinou hlasov študentskej časti právoplatne zvolený Peter Pištek (FIIT). 
 
Podpredseda SČAS nebol v prvom kole zvolený. V druhom kole  bol  
za podpredsedu SČAS bol zvolený Ing. Aleš Ház (FCHPT).  
(v druhom kole – prítomní: 12, za:8, inak hlasovali: 4) 
 
Za členov legislatívnej komisie boli zvolení: Kristína Vaňová (SvF), Bc. Filip Fraňo (SjF) 

 
Za členov ekonomickej komisie boli zvolení: Martin Horniak (FEI), Ing. Jana Brieniková 
(MTF) 
 
K bodu 6 - Voľby členov predsedníctva AS STU 
Kandidáti: 
Jozef Dický 
Ľubomír Čaplovič 
František Janíček 
Vladimír Lukeš 
Pavol Návrat 
Maroš Finka 
 
Diskusiu členov AS STU vyvolal návrh do predsedníctva AS STU zvoliť aj zástupcu 
z Ústavu manažmentu STU. Po pripomienke, že v prípade akceptovania návrhu by nebol 
dodržaný Čl. 4 ods. 2 rokovacieho poriadku AS STU, bol tento návrh stiahnutý. 
 
Predseda AS STU vyhlásil voľby členov predsedníctva AS STU. 
Počet členov zamestnaneckej časti prítomných na voľbe:  27 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom:   27 
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Počet odovzdaných hlasovacích lístkov volebnej komisii:  26 
Z toho neplatných hlasovacích lístkov:      0 
Hlasovania sa zdržalo:        1  
Počet platných hlasovacích lístkov:     26 
 
 
Získaný počet hlasov: 
Jozef Dický   26 
Ľubomír Čaplovič  25 
František Janíček  15 
Vladimír Lukeš  26 
Pavol Návrat   21 
 
Predseda volebnej komisie konštatoval, že v zmysle platného Rokovacieho poriadku AS STU 
boli navrhnutí členovia predsedníctva AS STU nadpolovičnou väčšinou hlasov členov 
zamestnaneckej časti AS STU právoplatne zvolení. 
 
K bodu 7 – Voľby členov stálych pracovných komisií a ich predsedov 
Úlohou novozvoleného AS STU je zvoliť si ekonomickú komisiu AS STU a legislatívnu 
komisiu AS STU. Predsedajúci požiadal členov AS STU o návrhy členov do obidvoch 
komisií za jednotlivé fakulty. 
 
Ekonomická komisia AS STU: 
Elena Gramatová 
Ivan Hudec 
Pavel Nahálka 
Peter Pokorný 
Anton Puškár 
Boris Roháľ-Ilkiv 
Ján Vajda  
Do komisie za študentskú časť boli navrhnutí: 
Jana Brieniková 
Martin Horniak 
 
Členovia EK AS STU si zvolili predsedu tajným hlasovaním. 
Výsledky hlasovania: 
Ivan Hudec   6 hlasov 
Peter Pokorný   1 hlas 
Anton Puškár   1 hlas 
Ján Vajda   1 hlas 
 
Za predsedu ekonomickej komisie AS STU bol právoplatne zvolený Ivan Hudec. 
 
Legislatívna komisia AS STU: 
Milan Andráš 
Dagmar Cagáňová 
Ján Híveš 
Dušan Petráš 
Danica Rosinová 
Igor Ščepka 
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Valentíno Vranić 
Do komisie za študentskú časť boli navrhnutí: 
Kristína Vaňová 
Filip Fraňo 
 
Členovia LK AS STU si zvolili predsedu tajným hlasovaním. 
Igor Ščepka   7 hlasov 
Danica Rosinová  2 hlasy 
 
Za predsedu legislatívnej komisie AS STU bol právoplatne zvolený Igor Ščepka. 
 
K bodu 8 - Voľba člena v Správnej rade za študentskú časť AS 
Študentská časť AS STU si za člena Správnej rady zvolila Michala Ondrušku. 
 
K bodu 9 – Voľba zástupcu AS STU v predsedníctve Rady vysokých škôl 
Za kandidáta zástupcu AS STU v RVŠ bol navrhnutý Bohumil Kováč. 
Výsledky hlasovania: 
Prezentovalo sa 34 členov AS STU 
(za – 33, proti – 0, zdržal sa –1)  
 
Predseda volebnej komisie konštatoval, že v zmysle platného Rokovacieho poriadku AS STU 
bol za zástupcu AS STU v RVŠ nadpolovičnou väčšinou hlasov všetkých členov AS STU 
právoplatne zvolený Bohumil Kováč. 
 
 
II. časť rokovania 
1/ Otvorenie, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
2/ Aktuálne otázky STU 
3/ Výročná správa o hospodárení STU za rok 2010-schvaľovanie návrhu 
4/ Návrh rozpočtu STU na rok 2011-schvaľovanie návrhu 
5/ Návrh na predaj majetku -schvaľovanie návrhu 
6/ Výnosy z predaja majetku – informácia 
6/ Výstavba FIIT 
7/ Rozličné 
 
 
V súlade s rokovacím poriadkom AS STU boli za overovateľov zápisnice navrhnutí: 
Ivan Hudec, Aleš Ház 
a za skrutátorov:  
Milan Andráš, Peter Pištek 
 
J. Dický navrhol, aby sa prednostne prerokovali materiály, ktoré AS STU musí schváliť a až 
potom zaradili aktuálne otázky STU. 
 
Hlasovanie o upravenom programe zasadnutia AS STU, voľbe skrutátorov a overovateľov 
zápisnice: 
 
Prezentovalo sa 40 členov AS 
(za – 40, proti – 0, zdržal sa – 0)  
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Uznesenie č. 1.1/2011: 
AS STU schválil upravený program zasadnutia, skrutátorov a overovateľov zápisnice.  
 
K bodu - Výročná správa o hospodárení STU za rok 2010-schvaľovanie návrhu 
Výročnú správu o hospodárení uviedol rektor. Je vlastne účtovou uzávierkou roku 2010. 
Komentár k výročnej správe podala kvestorka, podrobnejšie sa venovala výkazu ziskov 
a strát. 
Predseda EK I. Hudec informoval, že ekonomická komisia predchádzajúceho senátu výročnú 
správu o hospodárení prerokovala, k správe nemala pripomienky a navrhuje, aby AS STU 
schválil správu bez pripomienok. 
Otázky členov AS sa týkali návrhov na využitie ÚZ Gabčíkovo, fondu pre imobilných 
študentov, výšky štipendií a fondu reprodukcie. 
 
Návrh uznesenia č. 1.2/2011 
AS STU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení STU za rok 2010 bez pripomienok. 
Hlasovanie:  
Prezentovalo sa 37 členov AS STU 
(za – 37, proti – 0, zdržal sa – 0) 
 
AS STU jednomyseľne schválil uznesenie č. 1.2/2011 
 
K bodu - Návrh rozpočtu STU na rok 2011-schvaľovanie návrhu 
Návrh rozpočtu uviedol rektor a kvestorka. 
Predseda EK I. Hudec informoval, že ekonomická komisia predchádzajúceho senátu 
prerokovala návrh rozpočtu na rok 2011 a navrhuje: 
EK AS navrhuje schváliť Návrh rozpočtu STU na rok 2011 s nasledovnými pripomienkami: 
 – v odseku Celkové náklady na str. 1 odstrániť v texte slovo dosť pred sumou 2 917 586 €. 
 – na str. 2 v odseku Príjmy z prenájmov... doplniť poslednú vetu o text:   geometrických 
plánov a náklady v súvislosti s vysporiadaním nehnuteľného majetku maximálne do výšky 
výnosov z prenájmu za rok 2011 odvedených do centra. 
 – Posledný odsek prvú vetu upraviť: Výnosy z predaja nehnuteľného majetku sústredené vo 
Fonde reprodukcie na úrovni univerzity budú v roku 2011 použité na oblasť..... 
 
Predkladateľ súhlasí s pripomienkami EK AS. 
V úvode diskusie bol návrh posunúť prerokovanie rozpočtu na rok 2011 na nasledujúce 
zasadnutie AS STU. Uvedený návrh bol následne stiahnutý. Ďalšia diskusia sa týkala fondu 
reprodukcie, ÚZ Gabčíkovo a predajom majetku. 
 
Návrh uznesenia č. 1.3/2011 
AS STU schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2011 s pripomienkami. 
Hlasovanie:  
Prezentovalo sa 37 členov AS STU 
(za – 36, proti – 0, zdržal sa – 1) 
AS STU schválil uznesenie č. 1.3/2011. 
 
EK AS navrhla AS STU prijať ďalšie uznesenie. 
Návrh uznesenia č. 1.4/2011: 
AS STU žiada rektora STU o podanie správy o činnosti a financovaní UIŠ, MMC, CAŠ 
a Nakladateľstva STU ešte  v roku 2011. 
Hlasovanie:  
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Prezentovalo sa 37 členov AS STU 
(za – 35, proti – 0, zdržal sa – 2) 
AS STU schválil uznesenie č. 1.4/2011. 
 
K bodu – Návrh na predaj majetku -schvaľovanie návrhu 
Na základe návrhu Stavebnej fakulty STU rektor predložil návrh na predaj predať dvoch 
rekreačných chát spolu s pozemkami v Starej Lehote – Bezovci, ktorých výlučným 
vlastníkom je STU. 
Diskusia: Na otázku B. Kováča, kto urobí cenový posudok, odpovedal F. Janíček, že 
renomovaný odborník. 
Návrh uznesenia č. 1.5/2011: 
Akademický senát STU v Bratislave schvaľuje predaj nehnuteľností, dvoch rekreačných 
chát spolu s pozemkami  v Starej Lehote – Bezovci,  zapísaných na liste vlastníctva č. 
138 pre katastrálne územie Stará Lehota ako 
Parcely registra „C“ 
Parcelné číslo 951 o výmere 49 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 952 o výmere 50 m2 , zastavané plochy a nádvoria, 
Parcelné číslo 953/1 o výmere 1119 m2 , ostatné plochy, 
Rekreačná chata súpisné číslo 234 na parcele  číslo 951 
Rekreačná chata súpisné číslo 235 na parcele  číslo 952 
 
Hlasovanie:  
Prezentovalo sa 37 členov AS STU 
(za – 37, proti – 0, zdržal sa – 0) 
AS STU jednomyseľne schválil uznesenie č. 1.5/2011. 
 
K bodu – Aktuálne otázky STU 
Rektor informoval prítomných o systéme zasadania vedenia STU a kolégia rektora. Od apríla 
sa vedenie zaoberalo rozpočtom STU, oblasťou verejného obstarávania, použitím výnosov 
z predaja majetku, výstavbou FIIT, programom na podporu mladých výskumníkov, revíziou 
prenájmov, organizačným poriadok rektorátu, postupne sa venuje činnostiam účelových 
zariadení. 
Problematickými sú otázky financovania dostavby FIIT a smerom na Ministerstvo školstva 
havarijný stav všetkých vysokých škôl na Slovensku. Ďalším problémom je financovanie zo 
štrukturálnych fondov. 
Diskusiu vyvolala výstavba FIIT a jej financovanie. F. Janíček vysvetlil situáciu ohľadne 
projektovej prípravy a dekan Ľ. Molnár pripustil chybu, že v senáte sa nikdy nehovorilo 
o viaczdrojovom financovaní výstavby FIIT. Na vybavenie technológiami chce FIIT získať 
prostriedky zo štrukturálnych fondov. 
M. Bobrík sa opýtal na financovanie prevádzky budovy, dekan Ľ. Molnár ubezpečil, že 
financovanie prevádzky vie fakulta zabezpečiť. 
B. Kováč opäť pripomenul, že FA od začiatku žiadala o vypísanie súťaže návrhov FIIT. 
 
Rozličné 
Najbližšie zasadanie AS STU bude v 25. alebo 26. týždni júna. 
 
 
 

Karol Jelemenský 
                                                                                                                          predseda AS STU 
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Overili: 
Ivan Hudec 
Aleš Ház 
 
1. 6. 2011 
Zapísala: Ing. Viera Jančušková 
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